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Zapytanie 

 
 

 
 W związku z zapytaniami zgłaszanymi  przez mieszkańców zaniepokojonych  
masztem na budynku przy ul. Żurawia 3a,   zwracam się  z prośbą o udzielenie 
informacji w następujących kwestiach: 
a) Czy maszt jest elementem infrastruktury 5G? 

b) Czy i kiedy została wykonana analiza rozkładu pól elektromagnetycznych 

o poziomach wyższych niż dopuszczalne? Jakie były wyniki analizy? 

 
 
 

            Z wyrazami szacunku, 
                Agnieszka Duda 

            Radna miasta Gliwice 

 
 
 


